



ANNUAL GENERAL ASSEMBLY  
DATE: JULY 6-8, 2021  
ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE  
DU 6 AU 8 JUILLET 2021



### **Anne-Marie Ethier**

Anne-Marie Ethier FCPA, FCA, LPA brings over 25 years' experience in public accounting including more than 10 years in her role as partner at Deloitte. She provides assurance and advisory services to the public sector and not-for-profit organizations, as well as private companies. Within the firm, she is also an ambassador of Deloitte's Reconciliation Action Plan, released in June 2020 and sits on the firm's Indigenous marketplace leadership committee. She is a proud member of the Kitigan Zibi Anishinabeg community, of the Algonquin First Nation.



Anne Marie Ethier FCPA, FCA, LPA possède plus de 25 ans d'expérience en comptabilité publique dont plus de 10 ans dans son rôle d'associée chez Deloitte. Elle offre des services de certification et de conseils aux organismes sans but lucratifs et relevant du secteur public de même qu'à des sociétés privées. Elle est également une ambassadrice du plan pour la réconciliation de Deloitte dévoilé en juin 2020 et elle siège au sein du comité de direction du marché autochtone de la firme. Elle est membre de la communauté autochtone Kitigan Zibi Anishinabeg de la Première Nation Algonquine.